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Medical Center 
即日手術中心地圖指南 

DIRECTIONS TO AMBULATORY SURGERY CENTER 
手術中心是位於 400 PARNASSUS 門診中心的(ACC building)第一層. 第一層是位於地首層的底

下. (The Surgery Center is located on the Plaza level of the Ambulatory Care Center (ACC building) 400 Parnassus. 
The Plaza level is located below the first floor.) 
 

 ·如果你是從 ACC building 過來，你只要是用電梯到達第一層然後跟着路排指示到達手術中

  心. (If coming from the ACC building, simply take the elevators to the Plaza level and follow the signs to the     

Surgery Center.) 
 

    ·如果從 Parnassus Ave.過來，由停車場和門診中心中間的樓梯下來。手術中心是位於你進門 

口的右邊. (If coming from Parnassus Ave., take the outside steps located between the Parking garage and    

the ACC building 400 Parnassus. The Surgery Center is to the right as you enter the building.) 
 

 

·如果你是從東邊停車場過來，乘電梯到達一層然後穿兩扇門就可以到達了. (If taking the east 
set of elevators in the parking garage, get off at the I level (Plaza level) and proceed through two sets of doors.) 

 


